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Bemutatkozás: 

Kertész Izabella vagyok, jelenleg harmadéves vegyészmérnök BSc hallgató. A 

tanulmányaimat a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetemen 2021 őszén kezdtem. 

Azelőtt a Nyíregyházi Krúdy Gyula Gimnáziumban tanultam. 

 Már kiskoromban is látták rajtam a szüleim, hogy szeretek sokat beszélni és szomjazom 

a tudásra, mely általános iskolában számomra is egyértelművé vált. Ott is részt vettem még csak 

kisebb Diák Önkormányzatos tevékenységekben (koszorúzás ünnepekkor, tombolaosztás stb.). 

Gimnáziumi éveim alatt 9.-ben be is léptem az ottani DÖK-be, viszont nem tartott sokáig az 

ottani pályafutásom, mivel a COVID vírus sok megrendezésre váró programot eltörölt az 

iskolámban.  

 A Hallgatói Képviseleti tevékenység iránt már a gólyatáborban elkezdtem érdeklődni, 

mivel szimpatikusnak találtam, hogy egy komolyabb szinten részese lehetek az egyetemi 

közéletnek. Egyéb elfoglaltságok miatt a Gólyatanácsokon nem tudtam részt venni, de 

kikérdeztem a barátaimat, akik elmentek, tőlük szintén azt az információt kaptam vissza, hogy 

nekem való lenne ez a lehetőség. A HK által tartott Nyílt Gyűlés teljes mértékben megerősítette 

bennem, hogy én ehhez a közösséghez szeretnék tartozni, így le is adtam a titkári pályázatomat 

rögtön annak meghirdetése után. Miután ez elfogadásra került, lehetőségem adódott több 

kisebb-nagyobb projektben részt venni, igyekeztem precíz munkát kiadni a kezemből minden 

alkalommal.  

 A 2022-es Tisztújításon a hallgatók bizalmat szavaztak nekem, ezt követően 

mandátumos képviselőként tevékenykedhettem tovább. A Képviselet Alakuló ülésén 

megszavaztak engem a Szociális- és a PR referensi pozícióra is, melyeket boldogan elfogadtam 

és alig vártam, hogy ezekkel aktívan elkezdhessek foglalkozni. Ezeken kívül tagja lettem (és 

vagyok a mai napig) a Kollégiumi-, Pályázati- és Szociális Bizottságnak. Ott és annak 

segítettem, ahol csak tudtam. 

 2023 januárjában fel lettem kérve az alelnöki pozícióra, ezt a megtiszteltetést 

elfogadtam. Elnökségi tagként még nagyobb felelősséggel képviseltem a kari érdekeket, 

továbbá az otthoni Képviselet komfortérzését is javítani tudtam, hiszen egy motiváló közegben 



 

 

mindenki szívesebben tevékenykedik. Szeretném bővíteni a tevékenységeim listáját és 

fontosságát, emiatt nyújtom be az elnöki pályázatom. 

 

Eddigi tevékenységeim a Vegyészkari Hallgatói Képviseletben: 

 Titkárságom legelején teljesen magával ragadott a Hallgatói Képviselet világa, minden 

egyes Bizottságot bemutató ülésen részt vettem, a Képviselet által pedig megismerkedtem a 

legtöbb öntevékeny körrel. Titkárként is már vállaltam kisebb projekteket, többszöri 

alkalommal segédkeztem a laboreszközök átadásában, zh. ütemtervet ellenőriztem, 

őrjáratoztam és szobaellenőrzést tartottam a Martos Kollégiumban. Ezeken felül pedig 

szabályzatokat is véleményeztem, továbbá már titkárként is bíráltam Kari BME pályázatokat. 

Miután ennyi mindenbe lehetőségem volt belekóstolni elhatároztam, hogy indulni szeretnék a 

következő Tisztújításon. 

 Bekerülésemet követően majdnem rögtön el is kezdődött a Rendszeres Szociális és 

Alaptámogatás ösztöndíj pályázási időszaka, melyet nekem kellett koordinálnom, ami elsőre 

ijesztő volt, de sikeresen megugrottam ezt az akadályt. Amiatt is választottam ezt a területet, 

mint fő érdeklődési kör, mert véleményem szerint itt van az embernek a legtöbb lehetősége 

segíteni az igazán rászorulókon. Ez is lett referensként az elsődleges célom: azok kapják meg 

az ösztöndíjat, akik ténylegesen megérdemlik. Ehhez szerencsére segítségemre volt egy 

dinamikus és pontos bírálói csapat, akikkel bármit meg tudtam beszélni. A gördülékeny 

kommunikáció elmaradhatatlan ezen a területen, hiszen sokszor kell gyorsan cselekedni a 

határidők szűkössége és az esetlegesen beszerzésre váró hivatalos papírok miatt, nálunk ez is 

megvolt.  

Ami egyedüli problémát jelentett az elején az a bírálók létszáma volt, melyet 

elhatároztam, hogy szeretnék feljebb tornázni a következő időszakra. PR-oztam online és 

élőben is ezt a lehetőséget, mert sokan sajnos nem tudtak arról, hogy nem HK-sként is lehet 

jelentkezni. Lement a hirdetés időszaka, és örömmel láttam, hogy 4 főről 11-re nőtt a csapatunk 

létszáma, akik közül mindenki elsőre sikeres bírálói vizsgát tett.  

Összeállítottam több nehézségi szintű minta vizsgát a számukra, a szóbeli készülés 

felépítésére pedig egy új rendszer alakítottam ki, mellyel kapcsolatban pozitív visszajelzéseket 



 

 

kaptam az időszakot értékelő ülésünk alkalmával. Erre amiatt fektettem nagy hangsúlyt, mivel 

szerettem volna, ha csak és kizárólag olyan emberek bírálnak a karunkon, akik rendelkeznek az 

ehhez szükséges kellő tudással, minimalizálva ezzel a hibázás lehetőségét. 

Megreformáltam referensségem alatt a bírálói táblát azáltal, hogy bevezettem bizonyos 

szorzókat/mérőszámokat, mellyel egy igazságosabb bírálói ösztöndíj osztást sikerült 

kialakítanunk.  

Az Egyetemi Szociális Bizottság tagjaként pedig lehetőségem nyílt a TJSZ 3. számú 

mellékletén változtatni, amely az alapja az egész szociális területnek, így mindig az lebegett a 

szemem előtt, hogy ha az helyesen meg van írva, akkor sikeres az időszak is. Továbbá 

segédleteket készítettem ESZB társaimmal, melyek a MŰEPER-ben megtalálhatóak, és a 

pályázat zökkenőmentes leadását segítik elő.  

Kifejezetten figyeltem arra, hogy minden hallgatói megkeresés minél rövidebb idő alatt 

(lehetőség szerint 24 órán belül) megválaszolásra kerüljön, rugalmasan tartottam akár 

személyes megbeszéléseket is a pályázókkal, ha arra volt szükség. Rendkívül boldoggá tett azt 

látni, hogy a pályázóknak kiküldött kérdőív kiértékelésénél a mi karunk kapta az egyik 

legpozitívabb visszajelzéseket. 

 PR referensként feladatom volt ellátni a hallgatókat naprakész információkkal a 

közösségi oldalakon, eseményeket hoztam létre és állandó jelleggel kezeltem a vegyeszhk.hu 

honlapot is, melyen néhány kisebb-nagyobb változtatást vittem véghez, aktualizálva minden 

félévben az adott fülhöz tartozó információkat. Így elkerülve a hallgatók bármiféle 

félreinformálását. Ez a pozíció lehetőséget biztosított számomra abban, hogy megtanuljam a 

honlap szerkesztés hátterében álló program használatát, bővítve ezzel a számítástechnikai 

tudásom. A kreatív oldalam pedig a posztokhoz tartozó képek megszerkesztésekor tudtam 

hasznosítani. 

 Pályafutásom elején részt vállaltam az Oktatási Bizottság munkájában is, eljártam 

néhány alkalommal Dr. Tóth Blanka oktatási dékánhelyettes asszonnyal, folytatott 

megbeszélésekre, zh.- és vizsgaütemterv átnézésében segítettem az akkori referensnek. Most 

pedig szakbizottsági tagként elsőkézből véleményezhetem és segíthetem majd a tanterv 

reformálásának folyamatát, melyet az egyik legégetőbb tevékenységnek érzek, hiszen 



 

 

hallgatótársaimmal beszélve is említésre került, hogy örülnének egy másfajta, kevesebb, de 

nagyobb kredit értékű órákkal rendelkező órarendnek. 

 A Kollégiumi Bizottság tevékenységeiben már az elejétől kezdve egészen a mai napig 

aktívan részt veszek. A bizottsági üléseken igyekeztem mindig ott lenni és megfogalmazni az 

esetleges változtatásokkal kapcsolatban a véleményem, kiemelten a szociális területre is kiható 

részeknél. Őrjáratozás, szobaellenőrzés, szintgyűlés vagy akár egy tűzriadó próba se okozott 

nekem gondot, ezeknek is aktív résztvevője és lebonyolítója voltam az évek során, melynek 

hála sikerült jó kapcsolatot kialakítanom a Martos Kollégiumban lévő kollégiumi mentorokkal 

is. Egyik kedvelt HK-s tevékenységem is ehhez a bizottsághoz köthető, mely nem más, mint a 

szobabeosztás elkészítése, melyet mi magunk manuálisan végzünk el szem előtt tartva minden 

hozzánk beérkező különleges szobatárs és/vagy szoba kérést. 

 Talán a Pályázati Bizottság munkája áll szociális referensként közel a szívemhez, 

hasonlóan ők foglalkoznak még hallgatói juttatással és dokumentálással, emiatt egyértelmű 

volt, hogy itt is serényen fogok tevékenykedni. Friss mandátumosként a pályázati kiírásaink 

véleményezésében vettem részt, ezt leszámítva pedig bírálásokon is megjelentem: KBME; 

Hangadó; Közösségi; Közéleti. Az ezekhez tartozó Excel táblákban felmerülő problémák 

esetén több alkalommal is segíteni tudtam az éppen akkori referensnek, és közösen átírtuk az 

adott részeket és függvényeket. A kari ösztöndíjakkal kapcsolatban több öntevékeny köri taggal 

is egyeztettem, amennyiben kérdésük merült fel a pályázás menetével, kiírásával vagy a 

felülettel kapcsolatban. Kiemelten fontosnak tartom, hogy mind a szakmai kiválóságok, mind 

az aktív közélők megkapják a megérdemelt juttatást a kitartó szorgalmukért és munkájukért 

cserébe. 

 Alelnökként én láttam el a dokumentációs feladatokat, legyen szó itt hivatalos levelek 

elküldéséről és iktatásáról, csipogók készítéséről, határozattárunk frissítéséről stb. Egy jó 

alelnöknek véleményem szerint az a legfőbb feladata, hogy egy olyan környezetet teremtsen 

meg a Képviselete számára, ahol mindenki jól és támogatva érzi magát, ezt pedig úgy lehet 

elérni, hogyha pozitív visszacsatolást is ad az ember, melyre én mindig törekedtem. 

Időbeosztásom rugalmasan kezeltem, amennyiben egy képviselőnek szüksége volt arra, hogy 

beszéljen a problémáiról, akkor mindig szorítottam egy ebédelésre vagy csak beszélgetésre időt, 



 

 

melyen közösen megoldást kerestünk az adott helyzetre. A jó hangulat fenntartása végett pedig 

alelnöktársammal csapatépítéseket szerveztünk, ami lehetett egy kisebb közös összejövetel, 

kiruccanás vagy egy HK hétvége is, melyen a szórakozás mellett hangsúlyt fektettünk a szakmai 

továbbképzésre is minden alkalommal.  

Újonnan Kiss Mirjam Cecília alelnök párommal elindítottuk az Szervezeti és Működési 

Szabályzatunk felülvizsgálatának projektjét, továbbá szeretnénk jobb eredményeket elérni a 

HK zh.-kon is, emiatt közösen kis zh.-kat állítunk össze és javítunk ki. Hihetetlenül boldog és 

szerencsés vagyok, hogy ennyi mindenben tudtam közösen dolgozni Mircivel, remélem ez a jó 

szokásunk továbbra is megmarad! Bármikor szükségem volt segítségre valamivel kapcsolatban, 

akkor mindig számíthattam rá.  

Alelnökként továbbá befüggvényeztem a Hallgatói Képviselet ösztöndíj bírálására 

szolgáló táblát a gyorsabb bírálás érdekében. Igyekeztem minél több mindenben segíteni a 

jelenlegi elnököt, Gál Zalánt, hisz temérdek dolgot tett ezért a HK-ért és egyben az egész karért 

is, úgy éreztem, hogy ez a legkevesebb, amit visszaadhatok számára, mint alelnök. Előző 

félévben sikerült az elnökséggel közösen egy régi hagyományt felélesztenünk és meghívtuk 

magunkhoz HK vacsorára egy másik kar HK-ját, szem előtt tartva azt, hogy mennyire 

elengedhetetlenek a kapcsolatok ebben a közegben és hogy mindig van a másiktól mit tanulni, 

hova fejlődni. 

A projektek koordinálása talán a kedvencem ezen a területen, számontartottam a 

határidős feladatokat, folyamatosan néztem a teljesítményalapú táblázatot, ezen felül az 

aktuális adatokat tartalmazó táblákat is én frissítettem.  

Ezeken kívül a Tanácsadó Csoportunkkal is tartottam a kapcsolatot, akik által szintén 

további tapasztalatokra és tudásra tehettem szert. 

Részt vettem továbbá a Műegyetemen zajló intézményfejlesztési folyamatokban, 

melyhez a kancellár létrehozta a BPR nevezetű munkacsoportot, ahol oktatók az ide delegált 

hallgatókkal együtt álltak elő javaslatokkal, ezekhez adatokat gyűjtöttünk és dolgoztunk fel, én 

különösképp a szolgáltatások fejlesztésének területével foglalkoztam. 

 

 



 

 

Jövőbeni elképzeléseim: 

Képviselet belső működése: 

Szerencsénkre az előző évekhez képest most kisebb a cserélődés a Képviseletünkben, 

emiatt könnyebb dolgunk van a stabilitás kialakításával, ezt látva a mostani Képviselők is 

motiváltabbak, nagyobb létszám mellett pedig kevésbé leterheltek is. Elképzeléseim közé 

tartozik egy tágabb tudásátadásról szóló rendszer, ahol az adott területért felelős egy váltás előtt 

nem csak az utódjának mutatja meg az aktuális teendőket és ezeknek a folyamatát, hanem 

lehetőség szerint minden akkori Képviselőnek is, melyről írásos formában nyom is marad. Erre 

azért van nagy szükség, mivel átéltünk már egy fluktuációval rendelkező időszakot, mely után 

az újra talpra állás a részlegesen átadott tudás miatt rendkívül nehéz volt.  

Nem preferálom azt a nézetet, hogy minden jó úgy, ahogy van, csak mert régebben is 

így csinálták. Egy ilyen esetben szeretnék kicsit én is jobban utánajárni a „régen miért így volt” 

résznek, továbbá a mostani kari helyzetet lekövetni és több statisztikát készíteni, főleg a 

pályázatokkal kapcsolatosan. Ezeket a kiértékeléseket pedig felhasználni arra, hogy valami újat 

és jobbat tehessünk le az asztalra. 

A belső kommunikáció szempontjából kulcsfontosságúnak tartom a rendszeres kéthavi 

személyes beszélgetéseket, melyen kötelező jelleggel meg kellene jelennie minden 

képviselőnek. Ez több okból kifolyólag is pozitív hatással lenne ránk közvetlenül, a 

hallgatóságra pedig közvetetten. Ilyen beszélgetések alkalmával hamarabb szó esne egy 

esetleges többek által is érzett, felismert feszültségről vagy problémáról, továbbá pozíciók 

szempontjából is hamarabb ki tudnánk alakítani egy stratégiát az adott időszakra. Hallgatók 

számára ez pedig természetesen azért lenne jó, hiszen így mindenképpen a legkompetensebb 

ember képviselné őket az adott területen. 

Mostani állás szerint a belső bizottságaink eredményesen működnek, sikerült 

eltalálnunk, hogy melyek azok a témák, amiket a rendes üléseink alkalmával, és melyek azok, 

amiket a bizottsági üléseken kell megvitatnunk. Ezáltal a rendes ülésen sem húzzuk egymás 

idejét, ott már csak a bizottsági ülésen megszavazott döntések kerülnek ismertetésre és 

bemutatásra. A referensek jól koordinálják a bizottsági tagokat, kidelegálnak számukra 



 

 

feladatokat, amennyiben szükséges. Ezt a módszert és felfogást mindenképpen szeretném, ha 

megtartaná a Képviselet a továbbiakban is. 

Ahogy már fentebb is említettem belekezdtünk a Képviselettel 1 hónappal ezelőtt a 

Szervezeti és Működési Szabályzatunk felülvizsgálatába, ami egy nagyobb falat, kifejezetten 

szükségesnek gondolom azt, hogy ebben minden mandátumos tag aktívan részt vegye, hisz a 

szabályzatok az alapkövei mindennek, enélkül nem lenne HK a HK. A Továbbképző 

hétvégénken is erről fogunk szekciót tartani az elnökséggel. 

Érezhető volt az utóbbi időben, hogy az újonnan bekerülő képviselők esetlegesen nem 

rendelkeznek olyan informatikai ismeretekkel, melyek hasznosak lennének a számukra és 

számunkra is, ezért én szeretnék majd egy főleg Excel és Gmail bevezetőt tartani, melyen 

bemutatásra kerülnének az alapok, amik mindenki életét és munkáját megkönnyítenék. 

 

Utánpótlás: 

Immár 2. éve elmondható rólunk, hogy fellendült az adott terület, tavaly és most is 

sikerült sok (főleg) gólya érdeklődését felkeltenünk, akik a későbbiekben jelentkeztek is először 

titkárnak, majd azt követően mandátumos tagnak is. Előző félévben hosszú ideje először úgy 

döntöttünk a póttag listánkra való tekintettel, hogy 2 tanácskozási jogú tagot is felveszünk, 

amely megkönnyítette a mi munkánkat, számukra pedig ösztönző jelleggel hatott. Kifejezett 

figyelmet igényel ez a területet, melyet idén Kurucz Richárd Kornél irányítása alatt szerintem 

meg is kapott.  

Sikerült megreformálnunk a Gólyatanács alkalmainkat, új, játékosabb feladatokat 

találtunk ki, igyekezve egy közvetlenebb, de mégis szakmai hangulatot megteremteni. Az 

elkövetkezendő időben szeretném, ha minél érdekesebb és kreatívabb állomással tudnánk 

megjelenni az őszi félévek elején megrendezésre kerülő Kari Piknik nevezetű eseményen, hogy 

a gólyák azt mondhassák, hogy „Azta, én tuti HK-s akarok lenni!”. 

 

Vezetőség: 

Tavaly január óta én is vezetőségi tagnak mondhatom magam, ezt nálunk az elnökség 

és az EHK-sok jelentik. Az elején a közös hang nem jelentett minden esetben zökkenőmentes 



 

 

utat, de hiszem a pozitív visszajelzésekre alapozva, hogy most sikerült Zöllner Lilinek és Török 

Csongornak hála az Egyetemi Hallgatói Képviseletben is megszilárdítanunk magunkat. A 

megfelelő információáramlás körünkben elengedhetetlen, ezen még véleményem szerint van 

min csiszolni a jövőben, és kialakítani akár a vezetőségi megbeszélésekre egy állandósult 

időpontot, hiszen adatok hiányában a megfontolt döntéshozás nem lehetséges. 

 

Gazdasági ügyek: 

Jelenleg szembe találtuk magunkat egy olyan helyzettel, ahol az infláció miatt minden 

(legyen akár szó terembérlésről, akár ételről, használati tárgyakról stb.) drágább lett, viszont a 

színvonalából a kari eseményeinknek mi semmiképpen sem szerettünk volna engedni, emiatt 

néhol alternatívákhoz folyamodtunk, máshol pedig igénybe vettük a Maglódi Panna által újjá 

élesztett PR csoportunk segítségét, melynek tagjai hatalmas lendülettel keresnek fel jól bevált 

és új támogatókat is. Pordán Kata Nóra gazdasági referensi és rendezvényszervező pozíciójába 

fektetett szorgalma miatt rendezhetünk a hallgatók számára jobbnál jobb eseményeket, melyek 

helyszíni koordinálásában is számíthattunk mindig Katára. 

 

Tanulmányi ügyek: 

A jelenlegi legnagyobb probléma a nem megfelelően kialakított tanterv, mely 

megváltoztatására a Kari vezetőséggel együtt már elindult egy kezdeményezés, ebben főleg 

Juszel Anasztázia Gabriellával tervezünk aktívan részt is venni, aki eddig sosem okozott 

csalódást se a hallgatók, se a képviselet számára, ha arról volt szó, hogy ki kell állni a hallgatók 

igaza mellett. Reméljük, hogy az új tantervet olyanra sikerül majd kialakítanunk, ami nem csak 

csökkenti a lemorzsolódást karunkon, de emellett növeli az itt tanulók motivációját is. A 

rendszeres, Dr. Tóth Blanka dékánhelyettes asszonnyal folytatott megbeszéléseinek hála pedig 

mind a két fél tisztában van az ellenkező oldal álláspontjával kapcsolatban, melyre a mi és a 

kari vezetőség fogékonyságának hála mindig találunk kompromisszumot. 

 

 

 



 

 

Kollégiumi ügyek: 

 Kollégium területén hála az új és lelkes referensünknek, Adorján Adriennek, több 

projektunk is megvalósult vagy éppen folyamatban van. Szerencsére Adri hihetetlenül bő tudást 

kapott elődjétől, és a szabályzatok sem állnak távol tőle, így jól kézben tartja a területet. 

Láthatóan több kollégiummal kapcsolatos kérdőív került elkészítésre és megosztásra, melyben 

a Martosban lakó hallgatók véleményét szerettük volna felmérni minden témában, hogy utána 

ennek alapján tudjunk fejlesztéseket véghez vinni az adott témakörrel kapcsolatosan. Jelenleg 

is futnak szabályzatmódosítások, melyekkel azt szeretnénk elérni, hogy rövidüljön a várólista, 

emiatt átcsoportosítottunk néhány helyet a kiosztható helyek kategóriái között. Következő 

lépésnek a KEFIR-ben található űrlapok módosítását gondoltuk, mivel kiderült, hogy voltak 

benne nem egyértelműen megfogalmazott részek is. Tervben van egy több erőforrást is igénylő 

feladat, mely nem más lenne, mint a szobajelentkezés és szobabeosztás automatizálása, melyre 

egy külön részt szeretnénk majd kialakítani. 

 

Juttatási ügyek: 

 A Pályázat területén a nyáron kezdődtek el mozgalmak néhány meglévő pályázatunk 

megreformálására, melyeket mind véghez is vittünk. Hiszem, hogy ezt követően a Pályázati 

Bizottság legfontosabb feladata az a módosítás előtti és utáni osztásokról való statisztika 

készítése, ezek bemutatása és értékelése, hogy le tudjunk vonni egy következtetést, hogy milyen 

irányba kellene még mozognunk ezek kapcsán. Röhberg Melinda Zsuzsanna készségesen 

rendelkezésére állt minden pályázónak, akik esetleg a MŰEPER felületet vagy a pályázati 

kiírást nem tudták értelmezni, hozzájuk mindig végtelen türelemmel és hozzáértéssel fordult. 

Tervben van még a pályázást megkönnyítő segédlet elkészítése is, hogy könnyebben 

megérthesse bárki a MŰEPER nem mindig egyszerű működését, és rövidesen elsajátíthassa azt. 

 Szociális területen hosszú évek óta mi vagyunk az egyik legminőségibb bírálást végző 

kar, melyet a jövőben is fent szeretnénk tartani és még több hallgató életét megkönnyíteni az 

ezen területhez kapcsolódó ösztöndíjakkal. Bízom benne, hogy a következő időszakban pedig 

még több képviselői bírálót tudhat majd maga mögött a terület! 

 



 

 

PR és kommunikáció: 

 Az eddigiekben és most is elsődleges célja a Képviseletnek, hogy amennyiben 

hallgatókat is nagyban érintő releváns információk birtokába jut, abban az esetben erről a 

közösségi média keretein belül tájékoztassa a hallgatóságot. Ebben van segítségünkre a 

Marketing Csoport külső bizottságunk, melynek tagjai kreativitásukkal járulnak hozzá a 

posztjaink és sztorijaink minőségéhez, ezen felül pedig a kari megjelenés esztétikusabbá 

tételéhez. Az e-mailekre való válaszadás felügyelve van általam, bármilyen kérdés esetén ott 

kereshetnek minket a hallgatók, ahol gyorsan választ is kapnak kérdéseikre. 

 Az öntevékenykörökkel való kapcsolattartás Gál Zalán nyitott személyiségének hála 

felvirágozott az ő ideje alatt, én is szeretnék majd ezen a vonalon maradni és megtartani ezt a 

jó viszonyt. Az Ars Presso-nak pedig mindenképpen segítenék egy olyan esemény 

lebonyolításában, melyre már elindult egy kezdeményezés és ötletelés, mely összehozná egy 

kiterjesztett csapatépítésre a karon lévő hallgatói csoportokat és öntevékeny köröket. 

 

Összegző gondolatok: 

A fentebb leírtak alapján úgy gondolom, hogy stabil lábakon áll jelenleg a Képviselet, 

fejlődésre lehetőség viszont minden esetben adott, és ki is kell használni azt. Semmi sem lesz 

soha tökéletes, nekünk viszont folyamatosan azon kell lennünk, hogy minél több hallgatónak 

jó legyen itt nálunk a karon. Nekem elsődleges célom ezen Képviseleti és kari stabilitás 

megtartása, hogy a jövőben is erősek maradhassunk, továbbá a képviselők lexikális tudásának 

bővítése. Meg szeretném köszönni minden volt és jelenlegi Képviselőnek is a szorgalmas és 

kitartó munkásságát. Amennyiben a Képviselet bizalmat szavaz számomra az elnöki pozíció 

betöltése kapcsán, abban az esetben minden erőmmel azon leszek továbbra is, hogy a kari 

hallgatók igényeit a legjobban képviselni tudjam immár felsőbb körökben is. 

 

Bízva támogatásotokban: 

 Kertész Izabella 


